
RAE VALLA VANEMAEALISTE NÕUKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 6 

Rae Kultuurikeskuse kohviku ruumis 

20.09.2023  kl 15.00 - 16.50 

 

Juhatas ja protokollis: Agu Laius  

Osalesid: Kersti Lass, Ellen Liik, Anne-Lii Mändmets, Kaia Pilvik, Anne Rentel, Anu Roop, 

Virve Sepp, Kaia Talvik, Astra Teras, Monika Uustal, Maie Vahl, Tiiu Väinsaar.  

Puudusid: Piret Jõhvik, Enn Kesa, Silva Laius, Kaie Otsmaa, Tuulike Seljamaa, 

Kutsutud: Regina Märtin, Jüri Tervisekeskuse pereõde. 

 

Päevakord: 

1. Jüri Tervisekeskuse tööst – Regina Märtin, pereõde 

2. Dokumendi „Vanusesõbralik Eesti. Põhimõtted“ ja nõukogu töös kasutamise arutelu 

-  Agu Laius 

3. Koosoleku ajast. 

 

Arutelu: 

 

1. Jüri Tervisekeskuse tööst – Regina Märtin, pereõde 

Regina tutvustas, kuidas töötab Jüri Tervisekeskus, tutvustas tervisekskuses töötavaid arste ja 

nende asendajaid lapsepuhkuse ajal, selgitas, kuidas pereõed oma tööülesannete täitmisel 

roteeruvad. 

Üksnes tervisekeskuses on võimalik teha ka uuringuid ja analüüse, pakkuda ka muid teenuseid 

(füsioteraapia jt)mistõttu arstid koonduvadki keskustesse. 

Pereõdede tökoormus on suur. Näiteks keskmiselt päevas helistab Tervisekeskusess 132 inimest. 

Neist 1/3-le saab kohe otse vastata. Ülejäänutele toimub tagasihelistamine – 144 korda päevas, 

kuna paljudele on vaja mitu korda helistada. 

Regina esitas üleskutse  kasutada rohkem e-perearsikeskust: 

https://eperearstikeskus.ee/patient/welcome . Sisse saab logida Tervisekeskuse kogulehe 

avalehelt. Sealt näeb ka mida saab e-perearstikeskue kaudu toimetada. Nii vähendaksime nii 

arstide kui ka õdede töökoormust. 

Iga-aastane kontroll – kui on kordki elus diagnoositud kõrgvererõhutõbi, diabeet, kilpnäärme 

talituse häired, möokarionfarkti põdenud.   Vt  fotosid telefonist.    Rinnavähi buss käima panna 

vallas.   

Otsustati: võtta Regina Märtini antud ülevaade teadmiseks ja selgitada seda ka oma 

kogukonnas. 

2. Dokumendi „Vanusesõbralik Eesti. Põhimõtted“ ja nõukogu töös kasutamise arutelu 

-  Agu Laius 

Arutati põgusalt dokumendi üle. Suhtuti positiivselt, peeti vajalikuks ka oma töös järgida. 

Otsustati: võtta dokument „Vanusesõbralik Eesti. Põhimõtted“ aluseks ka valla vanemaealiste 

nõukogu töös. 

3. Koosoleku ajast.   

Alates septembrist 2023 on sotsiaalkeskuse töökava muutunud ja kolmapäeval ei saa sel aastal 

sotsiaalkeskuses koosolekut pidada. Sotsiaalkeskus pakub neljapäeva. 

https://eperearstikeskus.ee/patient/welcome


Arutelu tulemusel peeti vajalikuks jätkata koosolekute pidamist kolmapäeviti ja soovitati Agu 

Laiust pidama läbirääkimisi vallavalitsusega, et saaks ka edaspidi kasutada kultuurikeskuse 

kohvikuruumi. 

 

Järgmine kohtumine toimub 18.10.2023 kell 15.00, koht selgub hiljem. Teemaks valla 2024 

eelarve ja Rae Sotsiaalkeskuse pakutavad teenused.. 

Agu Laius 

(digiallkiri) 


